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Zápisnica 

15.   zasadnutia  OZ v Bánovciach nad Ondavou 

konaného v piatok 14. decembra  2024  so začiatkom o 15:30 hod.  

 

Starostka obce Bánovce nad Ondavou, Ľudmila Ďurčáková, v súlade s §12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zvolala zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej 

len ,,OZ“ ) v Bánovciach nad Ondavou, ktoré sa uskutočnilo vo štvrtok 14. 12 2024, v kancelárii starostky 

na Obecnom úrade, Bánovce nad Ondavou 191.  

Prítomní:  

Starostka obce: Ľudmila Ďurčáková 

Poslanci: Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    

Tomáš, Čuhaničová  Mária 

Kontrolórka obce: Mgr. Jana Paľová 

Zamestnanci obce: Ingrid Maďarová, Ing. Beáta Baková 

Neprítomní ( menovite) :  

Starostka obce skonštatovala, že z celkového počtu poslancov OZ 7 je prítomných 7 poslancov OZ, takže 

v zmysle § 12 odst. 7 zákona o obecnom zriadení je zasadnutie OZ uznášaniaschopné. 

  

Začiatok zasadnutia: 15:35 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

 

Zasadnutie OZ otvorila starostka obce. V úvode privítala prítomných poslancov a kontrolórku obce 

a v krátkosti ich oboznámila s programom OZ. Zároveň skonštatovala, že OZ je uznášania schopné. 

 

2. Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice 

 

Za  zapisovateľku poverujem: Mgr. Paľovú Janu 

 

Za overovateľov zápisnice poverujem : Blanku Gabzdylovú a Ladislava Maťaša  

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   

Maťaš Ladislav, Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

Návrh  

 

Uznesenie číslo  115 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  14. decembra2024 

 

 



 

2 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bánovce nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

Schvaľuje:  Zapisovateľku Paľovú Janu a  za overovateľov zápisnice Blanku Gabzdylovú a Ladislava 

Maťaša 

 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ  

 

Starostka oboznámila prítomných poslancov s pripraveným programom zasadnutia, ktoré obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje v zmysle  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice .  

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

4. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. 

5. Odborné  stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného  rozpočtu obce  Bánovce   nad  

Ondavou   na roky 2025-2027  

6. Návrh viacročného rozpočtu obce Bánovce nad Ondavou na roky 2025-2027 a návrh  rozpočtu na 

rok  2025. 

7. Rozpočtové opatrenie číslo  11/2024 

8. Návrh VZN  o stanovení správneho poplatku k žiadosti o súhlas na použitie pyrotechnických 

výrobkov na území obce Bánovce nad Ondavou 

9. Návrh VZN  o miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady  na území obce 

10. Návrh VZN o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom na území obce 

Bánovce nad Ondavou 

11. Schválenie zmluvy autobusové zastávky  

12. Schválenie mimoriadnej odmeny zástupkyni starostky 

13. Schválenie mesačnej odmeny k platu pre hlavnú kontrolórku 

14.  Rôzne 

15. Diskusia 

16. Z á v e r 

 

V pozvánke nedopatrením vypadol bod ohľadom schválenia programu, takže tento je doplnený do poradia 

ako tretí a ostatné body sa posúvajú o jedno poradie oproti pozvánke.  Ďalej navrhuje doplniť bod pod 

číslom 12.   Schválenie mimoriadnej odmeny pre zástupkyňu starostky  a bod pod číslom  13.  Schválenie 

mesačnej odmeny pre hlavnú kontrolórku. Starostka prečítala  takto doplnený program zasadnutia OZ a 

dala hlasovať.  

 

Návrh  

Uznesenie číslo  116 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  14. decembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bánovce nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Schvaľuje: Program zasadnutia obecného zastupiteľstva tak ako bol doplnený resp. zmenený. 
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Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   

Maťaš Ladislav, Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

                                  

4. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ.  

 

Posledné zasadnutie OZ sa uskutočnilo 29. novembra 2024, na ktorom boli prijaté  uznesenia od čísla 100 

114. Kontrolu plnenia predniesla starostka Ľudmila Ďurčáková. Konštatovala, že uznesenia 

z predchádzajúceho  zasadnutia sú splnené.  

 

Návrh na: 

Uznesenie číslo  117 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  14. decembra2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

Berie na vedomie: kontrolu plnenia uznesení  č. 100 - 114 z predchádzajúceho obecného zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa  29. novembra  2024. Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že všetky uznesenia sú 

splnené. 

    

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   

Maťaš Ladislav, Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

5. Odborné  stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného  rozpočtu obce  Bánovce   nad  

Ondavou   na roky 2025-2027  

                                                                                                                               

Predkladá: Mgr. Jana Paľová 

 

Hlavná kontrolórka konštatovala, že Návrh viacročného rozpočtu  je spracovaný v zmysle  § 9 ods. 1,  § 10 

ods. 3 až 7 Zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v z. n. p. Návrh rozpočtu bol zverejnený v súlade s § 9 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v z. n. p. Návrh rozpočtu bol spracovaný podľa rozpočtovej klasifikácie v súlade s 

Opatrením MF SR č. MF/010175/2004-42, ktorým sa ustanovuje druhová, organizačná a ekonomická 

klasifikácia rozpočtovej klasifikácie v z. n. p., ktorá je záväzná pri zostavovaní rozpočtov územnej 

samosprávy. Obec v súlade s § 4 ods.5) zákona 583/20014 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy neuplatňuje programový rozpočet. V prípade naplnenia rozpočtu a následných významných 

zmien v rozpočte v priebehu roka 2025 (medzi jednotlivými položkami a podpoložkami),  odporúča 

informovať o zmenách rozpočtu obecné zastupiteľstvo. Schválený rozpočet je následne potrebné upraviť 

prostredníctvom jednotlivých zákonných rozpočtových opatrení. Na základe skutočností uvedených v 

stanovisku odporúčam Obecnému zastupiteľstvu v obci Bánovce nad Ondavou schváliť predložený 
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Návrh rozpočtu obce na rok 2025 a následne vziať na vedomie aj návrh rozpočtu obce na roky 2026 

– 2027.  ( viď príloha č. 1 k zápisnici) 

 

Návrh na: 

Uznesenie číslo  118 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  14. decembra 2024 

  

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

Berie na vedomie: Odborné  stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného  rozpočtu obce  

Bánovce   nad  Ondavou   na roky 2025-2027. 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   

Maťaš Ladislav, Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

6. Návrh viacročného rozpočtu obce Bánovce nad Ondavou na roky 2025-2027 a návrh  rozpočtu na 

rok  2025 

 

 

Predkladá: starostka 

 

K Návrhu rozpočtu sa vyjadrila aj Mgr. Beáta Baková – podotkla, že všetkým organizáciám,  ktoré sú  

v obci aktívne bola do rozpočtu naplánovaná rovnaká suma 300€, okrem ZO JD, ktorá bude zahrnutá 

v rozpočtovom  opatrení v roku 2025. Taktiež informovala o tom, že návrh rozpočtu na rok 2025 je 

dôležitý pre rozpočet roku 2026, lebo na základe ústavného zákona o rozpočtovej zodpovednosti pokiaľ 

výška dlhu Slovenskej nedosiahne určité percento podielu na HDP, sú obce povinné schváliť rozpočet na 

nasledujúci rozpočtový rok, maximálne vo výške výdavkov rozpočtu predchádzajúceho rozpočt. roka (teda 

r.2025). Následkom pravdepodobne  budú opatrenia v roku 2026, kedy  bude môcť samospráva minúť 

v rámci hospodárenia mesačne iba 1/12-tinu zo schváleného rozpočtu 2025. Návrh rozpočtu na rok 2025 

zohľadňuje veľkú zmenu financovania materských škôl. Od 1. 1. 2025 budú financovane zo štátneho 

rozpočtu – nie z podielových  daní  ( viď príloha č. 2 - Návrhu rozpočtu 2025 – 2027 a príloha  č. 2a 

Správa k Návrhu rozpočtu 2025 – 2027) 

 

Návrh  

 

Uznesenie číslo  119 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  14. decembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

Schvaľuje: Návrh viacročného rozpočtu obce Bánovce nad Ondavou na roky 2025-2027. Schvaľuje návrh  

rozpočtu na rok  2025 a rozpočty na roky 2026 – 2027 berie na vedomie. 
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Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   

Maťaš Ladislav, Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

7.  Rozpočtové opatrenie číslo  11/2024 

 

Predkladá: Mgr. Beáta Baková 

 

Zmena rozpočtu je zameraná  na  jeho úpravu z dôvodu nižších príjmov a preto bolo potrebná úprava 

výdavkov, nakoľko všetky výdavky musia byť kryté aj v príjmovej časti rozpočtu. Išlo hlavne o oblasť 

miezd, odvodov, odpadové hospodárstvo, kultúru, ale dotklo sa to aj projektu pod pasportizáciu cintorína. 

Zmena rozpočtu je v zmysle Internej smernice č. 2/2024, Čl. 12, bod 5 – kde zmeny v rozpočte sú                          

v kompetencii starostky.   ( viď príloha č. 3 k zápisnici) 

 

Návrh na 

Uznesenie číslo  120 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  14. decembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

Berie na vedomie: Rozpočtové opatrenie číslo  11/2024. 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   

Čuhaničová  Mária 

          

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania:1 - Maťaš Ladislav     

 

 

8. Návrh VZN  o stanovení správneho poplatku k žiadosti o súhlas na použitie pyrotechnických 

výrobkov na území obce Bánovce nad Ondavou 

 

Predkladá: starostka obce 

 

Nariadenie sa týka zákazu používania pyrotechniky v katastrálnom území Bánovce nad Ondavou. Pokiaľ 

by občania chceli pyrotechniku použiť, musia o povolenie požiadať obecný úrad a zaplatiť správny 

poplatok vo výške 50€. Výnimkou je používanie pyrotechniky od 30.12 – 2.1. kalendárneho mesiaca ( viď 

príloha č. 4 k zápisnici) 

 

 Návrh na 

 

Uznesenie číslo  121 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  14. decembra 2024 
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Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

 

Schvaľuje: Návrh VZN  o stanovení správneho poplatku k žiadosti o súhlas na použitie pyrotechnických 

výrobkov na území obce Bánovce nad Ondavou, ktoré bude účinné od 1.1.2025 

   

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   

Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: 1 - Maťaš Ladislav 

 

9. Návrh VZN  o miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady  na území obce 

 

Predkladá: starostka obce 

 

Od roku 2025 sa zvyšuje poplatok za odvoz a zneškodnenie odpadu. Aj zvýšením DPH v budúcom roku 

sa ceny za služby tiež navýšia, preto je potrebné túto položku  navýšiť  z 13 Eur/rok na 20 Eur/rok. Pri 

právnických osobách ( ďalej len ,,PO“), ak poplatníkom je osoba užívajúca, alebo sídliaca v stavbách, na 

ostatné podnikanie a na zárobkovú činnosť, skladovanie a administratívu súvisiacu s ostatným podnikaním 

a zo zárobkovou činnosťou a ostatné stavby určiť nevážený množstvový zber komunálneho odpadu ( ďalej 

len ,,KO“).( viď príloha č. 5 k zápisnici) 

 

Návrh 

 

Uznesenie číslo  122 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  14. decembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

a)Schvaľuje: Zmenu o návrhu VZN  o miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady  na území 

obce pri PO určuje nevážený množstvový zber KO, ak poplatníkom je osoba užívajúca, alebo 

sídliaca v stavbách na ostatné podnikanie a na zárobkovú činnosť, skladovanie a administratívu 

súvisiacu s ostatným podnikaním a zo zárobkovou činnosťou a ostatné stavby.   

 

b)Schvaľuje: Návrh VZN  o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobné stavebné odpady  na území 

obce, ktoré bude účinné od 1.1.2025 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   

Maťaš Ladislav, Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

10. Návrh VZN o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom na území 

obce Bánovce nad Ondavou 
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Predkladá: starostka obce 

 

Od nového roka bude obmedzený počet kuka nádob: 

od 1až 4osoby v domácnosti – 1 kuka nádoba 

od 5 až 8osôb v domácnosti budú mať 2 kuka nádoby 110l, alebo 1 nádobu 240l 

 

Poplatok za TKO bude musieť byť vyplatený do 31.3. kalendárneho roka, s tým, že  občania dostanú 

nálepku a od apríla sa budú brať len tie nádoby, ktoré budú mať nálepky. K dispozícii budú aj vrecia, 

ktoré sa budú predávať v cene vývozu jednej nádoby. ( viď príloha č. 6 k zápisnici) 

 

 

Návrh 

 

Uznesenie číslo  123 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  14. decembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

Schvaľuje: Návrh VZN o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom na území 

obce Bánovce nad Ondavou, ktoré bude účinné od 1.1.2025 

 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   

Maťaš Ladislav, Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0- 

     

11. Schválenie zmluvy  autobusové zastávky   

 

Predkladá: starostka obce 

 

Starostka predložila Návrh zmluvy o nájme pozemku, kde prenajímateľ je Obec Bánovce nad Ondavou 

a Nájomcom Združenie obci mikroregiónu Poondavie. .( viď príloha č. 7 k zápisnici) 

 

 

Návrh 

 

Uznesenie číslo  124 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  14. decembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

Schvaľuje: Návrh zmluvy o nájme pozemku, ktorá nadobudne platnosť podpisom oboch strán 

a nadobudne účinnosť nasledujúcim dňom po zverejnení. 

 

 



 

8 

 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   

Maťaš Ladislav, Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-    

 

12. Schválenie mimoriadnej odmeny zástupkyni starostky 

 

Predkladá: starostka obce 

 

Starostka poďakovala p. Geročovej za aktívny prístup k veciam verejným počas celého roka. V zmysle  

Zásad odmeňovania poslancov  č. 2/2023,  čl.4, ods.2, predložila návrh na schválenie mimoriadnej odmeny 

zástupkyni starostky v sume 80€. Pani Geročová aktívne riešila kultúrnu akciu na poctu Horovovi – 

zasielala žiadosť na Matici Slovenskej, uvádzala nie len program, ale pripravila aj scenár  k tejto peknej 

akcii. Angažuje sa aj pri vydávaní obecných novín, aj pri Úcte k starším.  

 

 

Návrh 

 

Uznesenie číslo  125 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  14. decembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

Schvaľuje: mimoriadnu odmenu p. Geročovej v sume 80€, ktorá bude vyplatená v januári 2025                           

( v decembrovej výplate) 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   Maťaš Ladislav, 

Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: 1    -  Geročová  Ľudmila 

 

13. Schválenie mesačnej odmeny k platu hlavnej kontrolórke 

 

Predkladá: starostka obce 

 

V zmysle §18c, ods. 5, Zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení navrhla starostka obce mesačnú odmenu 

vo výške (30 % ) k platu hlavnej kontrolórky.  

 

Pri vyhlasovaní voľby hlavného kontrolóra bola stanovená výška úväzku hlavného kontrolóra na 0,15. 

Počas uplynulého pol roka pani kontrolórka ochotne prijala aj prácu navyše a spracovávala návrhy 

uznesení a zápisnicu z každého rokovania OZ, čo prevyšuje jej mesačný úväzok. Podieľala sa aj na 

príspevku do obecných novín a preto na základe jej celkovej aktívnej práce navrhujem mesačnú odmenu 

k platu. 

 

Návrh 

 

Uznesenie číslo  126 
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z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  14. decembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. a v zmysle §18c, ods. 5, Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  

 

 

Schvaľuje:  v zmysle §18c, ods. 5, Zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  mesačnú odmenu vo výške 

30 % k platu hlavnej kontrolórky. 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   

Maťaš Ladislav, Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-    

 

14. Rôzne  

a) Určenie členov komisii 

Starostka vydala príkaz k vykonaniu inventúry a rozdala poslancom dekréty, ktoré ich nie len oprávňujú 

k vykonávaniu inventúry, ale aj určujú ich zaradenie v jednotlivých komisiách ( predseda, člen...) 

V zmysle  Smernice pre evidenciu, inventarizáciu a odpisovanie majetku obce Bánovce nad Ondavou - 

vnútorný predpis riadenia č. 6/2023,  boli medzi poslancami a starostkou dohodnuté konkrétne termíny 

inventúry./ 

 

b) Vyradenie obecného osobného motorového vozidla  zn. Volkswagen golf, MI 627EA, ktorému končí 

STK a z dôvodu očakávaných vysokých  nákladov / pneumatiky, svetlá,/ na opravu.. Starostka požiadala 

o zabezpečenie vrátenia motorového vozidla poslanca Ladislava Maťaša, ktorý je aj dobrovoľným 

hasičom. Obec bude používať auto, ktoré doteraz užívali hasiči tiež zn. Volkswagen golf 

 

c) Rekapitulácia účasti poslancov na rôznych obecných akciách 

    Odkomunikovaná a odkontrolovaná účasť poslancov na obecných akciách počas celého roka, ktorá slúži 

k príprave odmien v zmysle Zásad odmeňovania poslancov a členov komisii OZ obce Bánovce nad 

Ondavou a Poriadku o odmeňovaní  zamestnancov. Všetkým poslancom bola odprezentovaná výška ich 

odmien. Ich výšku vzali na vedomie. Vyplatenie odmien  bude v januári v decembrovej výplate. 

 

d) Schválenie nového vydania obecných novín ,,Bánovské noviny“ 

  

15. Diskusia:     Poslanci sa diskutovali a vyjadrovali sa k jednotlivým bodom priebežne. 

 

16. Záver:  

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu p. starostka, poďakovala všetkým zúčastneným  za účasť 

a zasadnutie OZ ukončila o 18:00 hodine. 

       

Zapisovateľka: Mgr. Jana Paľová ......................................... 

 

Overovatelia zápisnice : Blanka Gabzdylová  ........................................... 

 

       Ladislav Maťaš    ........................................... 
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         ................................................... 

Ľudmila Ďurčáková 

                                                                                                                            Starostka obce 

V Bánovciach nad Ondavou, dňa 14. 12. 2024 


